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ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΤΗΣ 49ης ΣΥΝΕΔΡΙΑΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΟΥ ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΚΟΥ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟΥ ΚΥΠΡΟΥ 

 

 Συζήτηση-Αποφάσεις Ενέργεια Ημερομηνία 

Εκτέλεσης 

2.1.1 2.1.1 Επιστολή από Γενική Διευθύντρια ΥΠΠ προς Υπουργείο Οικονομικών με 

θέμα «Αίτημα για αποπαγοποίηση δύο (2) θέσεων στη Διεύθυνση Ανώτερης και 

Ανώτατης Εκπαίδευσης και εκατόν είκοσι τριών (123) θέσεων στα τρία δημόσια 

πανεπιστήμια» (Παράρτημα 2.1.1) 

  

  

 ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως διερευνηθεί, μέσω του ΥΠΠ, το 

ενδεχόμενο αυτόματης πλήρωσης όλων των κενωθεισών θέσεων που 

προκύπτουν από αφυπηρετήσεις ή παραιτήσεις, χωρίς να χρειάζεται κάθε φορά 

να γίνεται αίτημα από το Πανεπιστήμιο για αποπαγοποίηση.  

 

 

 

 

 

Πρύτανης 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

2.1.2 Επιστολή από Γενική Διευθύντρια ΥΠΠ προς Πρύτανη με θέμα 

«Αποπαγοποίηση Επιπρόσθετων Θέσεων στο Τεχνολογικό Πανεπιστήμιο 

Κύπρου» (Παράρτημα 2.1.2) 

  

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως σταλεί απαντητική επιστολή προς το 

ΥΠΠ μέσω της οποίας να αιτιολογείται πλήρως η αναγκαιότητα 

αποπαγοποίησης των τριών (3) επιπρόσθετων θέσεων που είχαν ζητηθεί με 

επιστολή του Πανεπιστημίου στις 06.07.15.  

 

 

 

 

 

Πρύτανης 

 

 

 

 

 

Άμεσα 

2.1.3 Σημείωμα από κ. Γιάννο Αφροδίση με θέμα «Αποπαγοποίηση θέσης ΔΕΠ για 
Τμήμα Καλών Τεχνών» (Παράρτημα 2.1.3) 

  

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως προωθήσει άμεσα αίτημα προς το 

ΥΠΠ όπως η θέση του Διευθυντή του CII μετατραπεί σε θέση ΔΕΠ στη βαθμίδα 

του Αναπληρωτή Καθηγητή ή Καθηγητή και όπως αυτή αποπαγοποιηθεί για τις 

ανάγκες του Τμήματος Καλών Τεχνών, το οποίο θα αρχίσει τη λειτουργία του τον 

Σεπτέμβριο του 2015. 

 

Περαιτέρω, το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως για το Διευθυντή του CII 

προσληφθεί άτομο με πενταετή σύμβαση. Ως προς το Σχέδιο Υπηρεσίας για το 

Διευθυντή του CII, να υποβληθεί εισήγηση προς τη Σύγκλητο και το Συμβούλιο 

από τον ΔΔΟ σε συνεργασία με τα μέλη ΔΕΠ του CII και με το Harvard 

 

 

 

 

Πρύτανης / 

ΔΔΟ / ΥΑΔ 

 

 

 

 

Άμεσα 
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University.   

 

2.3 Επιστολή από Υπουργείο Οικονομικών προς ΥΠΠ με θέμα «Τροποποίηση 
Νομοθεσίας και Κανονισμών για τα προπτυχιακά δίδακτρα στα δύο Δημόσια 
Πανεπιστήμια» (Παράρτημα 2.3) 

  

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε όπως η Πρύτανης αποστείλει επιστολή 

προς το Υπουργείο Παιδείας και Πολιτισμού, με την οποία να εκφράζει τη 
διαφωνία του Συμβουλίου ως προς την αφαίρεση  της τελευταίας πρότασης της 

πρώτης παραγράφου του Άρθρου 6, ως ήταν η εισήγηση του Υπουργείου 

Οικονομικών, που αναφέρει «Τα εκάστοτε νέα δίδακτρα θα ισχύουν μόνο για 

τους νέους φοιτητές». 

 

 

 

 

 

 
Πρύτανης 

 

 

 

 

 
Άμεσα 

2.7 Ιδιωτική απασχόληση και ενδιαφέρον σε εταιρείες (Παράρτημα 2.7)   

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 
Το Συμβούλιο αποφάσισε όπως η Επιτροπή Καινοτομίας και Μεταφοράς 

Τεχνογνωσίας σε συνεργασία με τον ΔΔΟ εξασφαλίσουν νομική γνωμάτευση ως 

προς τις πρόνοιες του Νόμου που ισχύουν για ίδρυση εταιρείας από το 

Πανεπιστήμιο για σκοπούς εκμετάλλευσης της έρευνας.  

 

 

 

 
 

ΑΟΙΠΑ / ΔΔΟ  

 

 

 
 

Άμεσα 

 

2.8 Θεσμοθέτηση διαδικασίας ανέλιξης σε θέση Ενταγμένου Λέκτορα (Παράρτημα 

2.8) 

  

  
ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε κατά πλειοψηφία (9 άτομα υπέρ, 2 άτομα αποχή) 

όπως εγκρίνει την υποβολή ολοκληρωμένου αιτήματος προς το Υπουργείο 

Παιδείας και Πολιτισμού για τη θεσμοθέτηση εσωτερικής διαδικασίας ανέλιξης 

στη βαθμίδα του ενταγμένου Λέκτορα, σύμφωνα με το παράρτημα που έχει 

υποβληθεί. 

 

 
 

 

 

Πρύτανης 

 
 

 

 

Άμεσα 

4.4.2 Έγκριση Πολιτικής για την Ονοματοθεσία των Κτηρίων του Πανεπιστημίου 

(Παράρτημα 4.4.2) 

  

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει την πολιτική για την  

Ονοματοθεσία των Κτηρίων του Πανεπιστημίου, όπως αυτή περιγράφεται στο 

παράρτημα που έχει υποβληθεί. 

 

 

 

ΑΟΙΠΑ 

 

 

 

Άμεσα 
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4.4.3 Έγκριση Εισηγήσεων για την Ονοματοθεσία των Κτηρίων του Πανεπιστημίου 

(Παράρτημα 4.4.3) 

  

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 
 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως μελετηθούν περαιτέρω οι εισηγήσεις 

της ad hoc Επιτροπής για την Ονοματοθεσία των Κτηρίων του Πανεπιστημίου 

και όσα μέλη το επιθυμούν, να υποβάλουν τις εισηγήσεις τους σε επόμενη 

Συνεδρία.  

 

 

 
 

 

ΑΟΙΠΑ / ΔΔΟ 

 

 
 

Σε επόμενη 

Συνεδρία 

6. Αποπαγοποίηση κενών θέσεων Διοικητικού Προσωπικού (Παράρτημα 6)   

  
ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως προωθηθεί αίτηση προς το ΥΠΠ για 

την αποπαγοποίηση της διαδικασίας πλήρωσης των τριών (3) κενωθεισών 

θέσεων όπως αυτές αναφέρονται στο παράρτημα που έχει υποβληθεί. 

 

 
 

 

Πρύτανης/ 

ΔΔΟ / ΥΑΔ 

 
 

 

Άμεσα 

7. Έναρξη Λειτουργίας Γραφείου Μεταφοράς Καινοτομίας και Τεχνολογίας 

(Παράρτημα 7) 

  

  
ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο ενέκρινε ομόφωνα τις εισηγήσεις για την Έναρξη της Λειτουργίας 

του Γραφείου Καινοτομίας και Μεταφοράς Τεχνογνωσίας, όπως αυτές φαίνονται 

στο παράρτημα που κατατέθηκε. 

 

 
 

 

 

ΑΟΙΠΑ 

 
 

 

 

Άμεσα 

 

 

9. Παρακράτηση φόρου εισοδήματος σε εισπράξεις από μη κατοίκους της 

Δημοκρατίας (Παράρτημα 9) 

  

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε όπως αποσταλεί επιστολή από τον ΔΔΟ προς το 

Τμήμα Φορολογίας, με την οποία να ζητούνται διευκρινίσεις επί του θέματος της 

παρακράτησης φόρου εισοδήματος σε εισπράξεις από μη κατοίκους της 

Δημοκρατίας.  

 

 

 

 

 

ΔΔΟ 

 

 

 

 

Άμεσα 

10.1 Επιστολή από ΦΠΚ Πρωτοπορία με θέμα «Χώρος στάθμευσης για τους φοιτητές 

και σύνδεση του με την κυκλική διαδρομή των λεωφορείων» (Παράρτημα 10.1) 
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ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε όπως το θέμα των κυκλικών διαδρομών των 

λεωφορείων προωθηθεί στην ΕΔΠΑΣ.  

 

 

 

 

ΕΔΠΑΣ 

 

 

 

Άμεσα 

10.2 2 Πληρωμή Εξωτερικής Συνεργάτιδας Προγράμματος ΜΟΥΣΕΙΑ (Παράρτημα 

10.2) 

  

  

ΑΠΟΦΑΣΗ: 

 

Το Συμβούλιο αποφάσισε ομόφωνα όπως παραπέμψει το θέμα στην Επιτροπή 

Οικονομικών. 

 

 

 

 

Επιτροπή 

Οικονομικών 

 

 

 

 

Άμεσα 


